
Jeg henvender mig til miljø- og forebyggelsesudvalget, da jeg i længere tid har været 
udsat for lavfrekvent støj fra kraftvarmeværkerne.

Nu må miljøudvalget skride ind, for der må være noget galt, når miljøstyrelsen vedbliver at 
fastholde at der ingen problemer er omkring nuværende støjgrænser, samtidig med at 
almindelige mennesker får deres dagligdag ødelagt af den evige brummende og 
buldrende støj.

Mit hjem er fyldt med lavfrekvent støj, som trænger igennem alt og påvirker kroppen i 
uhyggelig grad.

For undertegnet er omkostningerne uoverskuelige; Nedsat arbejdsevne, tinnitus, omtåget, 
hovedpine og ændringer i hjerterytme er bare nogle af de gener der er i forhold til den 
monotone støj.

Det er ren tortur og jeg personligt er blevet syg af at miljøstyrelsen er så forhippet på at 
imødekomme de virksomheder der udsende lavfrekvent støj.

Al samtale med miljøstyrelsen og kommunerne, viser at grænseværdierne for lavfrekvent 
støj er ”et slag på tasken”, og at der overhovedet ikke har været taget hensyn til det 
mindretal af befolkningen som kan høre disse lave frekvenser.

Støjen følger typisk el-markedet, hvilket indikere at det er kraftværkerne som forårsager 
disse lave frekvenser.

Der er og bliver et sundheds- og miljøproblem af dimensioner, og derfor vil jeg opfordrer 
Dem til at få vedtaget regler der sikre at vi alle kan være her.

Vi har som mennesker ingen ret til at skade andre mennesker, og specielt ikke, når man er 
blevet gjort bekendt hermed.

Med venlig hilsen
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